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Rada Miejska w Augustowie 
 

 

 

 

PROTOKÓŁ Nr LIII/22 

z obrad LIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w trybie zdalnym 

(za pomocą środków komunikacji elektronicznej)  

w dniu 24 sierpnia 2022 r. 
 

 

 

W posiedzeniu wzięło udział 18 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia Bielawska 

3. Mirosław Chudecki 

4. Leszek Stanisław Cieślik 

5. Tomasz Dobkowski 

6. Alicja Dobrowolska 

7. Marcin Kleczkowski 

8. Tomasz Miklas 

9. Dariusz Ostapowicz 

10. Izabela Agnieszka Piasecka 

11. Katarzyna Raczkowska 

12. Jolanta Oneta Roszkowska 

13. Adam Sieńko 

14. Aleksandra Maria Sigillewska 

15. Mieczysław Szczerbakow 

16. Marek Sznejder 

17. Magdalena Śleszyńska 

18. Mirosław Zawadzki 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa, 

- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza, 

- Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza, 

- Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta, 

- Kierownicy Urzędu Miejskiego w Augustowie, 

- Mieszkańcy, 

- Dziennikarze. 

 

 

 

 

 

Obrady rozpoczęto 24 sierpnia 2022 o godz. 19:00, 

a zakończono o godz. 20:47 tego samego dnia. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian budżetu miasta na 2022 rok, 

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034. 

3. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 1  

Otwarcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła LIII sesję Rady 

Miejskiej w Augustowie, która została zwołana  na wniosek Burmistrza Miasta Augustowa 

na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. 

z 2022 r. poz. 559; zm.: Dz.U. z 2022 r. poz. 1005 i poz. 1079). Sesja została zwołana 

na podstawie art. 15 zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, zwalczeniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2021 r. poz. 2095). Powitała Państwa 

Radnych, Panów Burmistrzów, pracowników Urzędu Miejskiego, gości. Przystąpiła 

do sprawdzenia listy obecności. Poprosiła Państwa Radnych o zgłoszenie się i wciśnięcie 

przycisku „kworum” w systemie eSesja /0:00/.  

 

/Sprawdzenie obecności /1:48 – 5:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że po sprawdzeniu 

listy obecności w obradach sesji bierze udział 11 radnych, więc obrady są prawomocne. 

Poinformowała, że porządek obrad /zał. nr 1/ wraz z wnioskiem Burmistrza Miasta i projektami 

uchwał otrzymali Państwo Radni w systemie eSesja /zał.nr 2/. Poinformowała również, 

że obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. Uzyskała informację, że do sesji 

loguje się Pan Radny Adam Sieńko. Zapytała Pana Radnego, czy zalogował się do sesji /5:02/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko potwierdził swoją obecność /5:56/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski potwierdził swoją obecność /5:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  /5:59/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /6:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:06/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:07/. 

  

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta zwrócił uwagę na wyświetlające się na ekranie 

komunikaty o  próbie logowania. Poprosił o pięciominutową przerwę w obradach, aby Państwo 

Radni, którzy chcą wziąć udział w dzisiejszej sesji i przyszli na salę konferencyjną, pomimo 

tego, że sesja jest zdalna, mogli zalogować się do sesji /7:03/. 

 



S t r o n a  | 3 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła pięciominutową 

przerwę w obradach /7:32/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:32/. 

 

Przerwa /7:37-13:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Przystąpiła do sprawdzenia listy obecności. Poprosiła Państwa Radnych o zgłoszenie się 

i wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /13:41/. 

 

/Sprawdzenie listy obecności /13:50 – 15:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że w obradach sesji 

bierze udział 18 radnych, więc obrady są prawomocne /15:19/. 

 

Ad. pkt 2a  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian 

budżetu miasta na rok 2022 /15:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

na rok 2022. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /15:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu 

Panu Mirosławowi Karolczukowi – Burmistrza Miasta  /15:36/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta przypomniał, że wczoraj, tj.23.08.2022 r. 

odbyła się ożywiona dyskusja nad budżetem i zapisami w budżecie, które mają wpływ 

na wieloletnią prognozę finansową. Poinformował, że z uwagą słuchał wszystkich głosów, 

które były różne. Odniósł się do wypowiedzi Państwa Radnych /15:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /29:53/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza omówił projekt Olimpijski Augustów. 

Przedstawił w formie prezentacji multimedialnej wykres dotyczący inwestycji i zadłużenia 

miasta w latach 2019-2022. Omówił przedsięwzięcia ujęte w wieloletniej prognozie 

finansowej, wydatki majątkowe br., przedstawił wskaźnik zadłużenia i inwestycje 

w wybranych latach, wydatki inwestycyjne. Zaprezentował sytuację finansową Miasta 

Suwałki, Miasta Ełk, Miasta Białystok. Odniósł się do wypowiedzi Państwa Radnych /30:02/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusję. Udzieliła 

głosu Panu Radnemu Adamowi Sieńko /40:56/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
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Pan Radny Adam Sieńko /41:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /43:36/. 

 

Pan Radny Marek Sznejder /44:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /46:31/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /47:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /51:39/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /51:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /51:52/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /51:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /54:01/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /54:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /54:28/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /54:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /54:40/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /54:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /56:59/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /57:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:57/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /58:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /58:40/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /58:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:06/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /1:01:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:34/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /1:01:35/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:14/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:03:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Państwa Radnych 

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /1:03:37/. 

 

/Sprawdzenie listy obecności /1:03:44 – 1:04:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że w obradach sesji 

bierze udział 13 radnych, więc obrady są prawomocne. Udzieliła głosu Pani Radnej Magdalenie 

Śleszyńskiej /1:04:07/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:04:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:05:31/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:05:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:08:05/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:08:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:09:41/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /1:10:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:12:24/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:12:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:13:49/. 

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /1:13:55/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:15:42/. 

 

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:15:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:17:58/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /1:20:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:17:52/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /1:20:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:17:55/. 
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Pan Radny Mieczysław Szczerbakow zgłosił Wniosek Formalny o zamknięcie dyskusji 

i przejście do głosowania /1:20:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:21:57/. 

 

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /1:22:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przed poddaniem 

pod głosowanie Wniosku Formalnego Pana Radnego Mieczysława Szczerbakow poprosiła 

Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /1:22:01/. 

 

/Sprawdzenie listy obecności /1:22:54 – 1:23:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że w obradach sesji 

bierze udział 11 radnych, więc obrady są prawomocne. Poddała pod głosowanie Wniosek 

Formalny Pana Radnego Mieczysława Szczerbakow /1:23:21/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Formalnego Pana Radnego Mieczysława Szczerbakow o zamknięcie dyskusji 

i przejście do głosowania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 10 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, 

Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (2) 

Sylwia Bielawska, Tomasz Dobkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Raczkowska 

NIEOBECNI (10) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek 

Pana Radnego Mieczysława Szczerbakow został przyjęty. Przed poddaniem pod głosowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2022 rok poprosiła Państwa Radnych 

o wciśnięcie przycisku „kworum” w systemie eSesja /1:24:03/. 

 

/Sprawdzenie listy obecności /1:24:49 – 1:25:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że obrady sesji 

są prawomocne. Poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

na rok 2022 /1:25:04/. 

 

Głosowano w sprawie: zmian budżetu miasta na rok 2022. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (7) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Izabela Agnieszka Piasecka, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LIII/522/22 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2022 została podjęta 11 głosami za, 

przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /1:26:57/. 

/Uchwała Nr LIII/522/22 – stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

Ad. pkt 2b 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Augustowa na lata 2022 - 2034. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022-2034 /1:26:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022 - 2034. Udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza /1:26:06/.  

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza omówił ww. projekt uchwały. 

Poinformował, że projekt uchwały zawiera przedsięwzięcia, które pozwolą realizować 

największy w historii Augustowa program inwestycyjny. To nie tylko program Olimpijski 

Augustów, ale szereg innych inwestycji, które są realizowane w obecnym roku i w latach 2023-

2024 na łączną wartość ok. 130 mln zł /1:26:22/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Radnej 

Sylwii Bielawskiej /1:27:15/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Radna Sylwia Bielawska /1:27:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:29:46/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:29:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:33:49/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /1:33:54/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:35:55/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /1:37:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przed poddaniem 

pod głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Augustowa na lata 2022 – 2034 poprosiła Państwa Radnych o wciśnięcie przycisku „kworum” 

w systemie eSesja /1:39:19/. 

 

/Sprawdzenie listy obecności /1:39:25 – 1:39:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że w obradach 

sesji bierze udział 11 radnych, więc obrady są prawomocne. Poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2022 

– 2034 /1:39:33/. 

 

Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa 

na lata 2022 - 2034.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 10 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (10) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LIII/523/22 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa 

na lata 2022 – 2034 została podjęta /1:40:14/. 

/Uchwała Nr LIII/523/22 – stanowi załącznik nr 4 do protokołu/.  

 

Ad. pkt 3  

Zamknięcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /1:40:26/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku 

obrad zamknęła LIII sesję Rady Miejskiej w Augustowie /1:40:26/. 

 

  

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

      Alicja Dobrowolska 
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Przygotował(a): Beata Filipow 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do protokołu. 


